
Multe întrebări, puţine răspunsuri 
despre viitorul românilor în HarCov

Ideea unor întrebări şi răspunsuri despre subiectul din titlu aparţine
Forumului Civic al Românilor din Harghita, Covasna şi Mureş,  al cărui
Birou de Presă ne-a livrat un document extrem de necesar şi obiectiv
conţinând interpretarea rezultatelor unei cercetări sociolgice pe bază
de chestionar realizată de Forum. Cu câteva luni bune în urmă, Forumul

a transmis acest chestionar unor conducători de ONG, primari, feţe bi -
sericeşti, oameni de cultură, cadre didactice, lideri de partide politice de
etnie română din cele trei judeţe. Pe scurt, reprezentanţi ai comunităţilor
româneşti din cele mai diverse domenii. 

(Dumitru Manolăchescu) lll pag.3

Calvarul 
inundațiilor din
Sfântu Gheorghe 
ar putea fi evitat 

lllpag.4

„Mircea Eliade” 
aniversează 10 ani
cu un studiu 
despre parcursul
absolvenților 

lll pag.6

Din Tirolul de Sud, în Covasna:
drumul spre autonomie, 
un drum pacifist? 
Județul Covasna va realiza un acord comun de cooperare 
cu regiunea autonomă din Italia lll pag.7

Premiul Pro Urbe
naște noi dispute
în Consiliul Local

lll pag.4
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Dezbateri publice
în comunitățile
defavorizate din
Sfântu Gheorghe
Strategia de Dezvoltare
Locală are un  buget de 
7 milioane de euro
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Peste jumătate 
de milion de lei,
pagubele făcute
de urși în 2018
APM Covasna a analizat
230 de cazuri anul trecut  

lll pag.10

SPORT
 Dylan Flores a venit la
Sepsi OSK  Calcule com-
plicate în lupta pentru
play-off  Eugen Neagoe:
Hagi merită felicitări pen-
tru Viitorul, dar mâine
sper să îi batem  Două
turnee de Cupa României
la Sf. Gheorghe 

lll pag.2


